
 
 

 
 

 
Onderwerp: 

 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 
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Aanwezig: 
 
 
 
Afwezig: 
 

 
B. Blase (voorzitter), A. Harren (VVD), M. Feelders (D66), M. Bankras-v.d. Klein 
(HOP), S. Brau (PvdA), G. Klercq (CDA), C. Kwint (GroenLinks),  
J. van Ruitenbeek (Senioren Heerhugowaard), T.J. Visser-Hogeterp 
(ChristenUnie), S. Visser (Nederland Duurzaam) en K. Hannink (griffie)  

 

Notulist: M.G. Bakker-Nobel 

Nr. Onderwerp: Actie 

   

01. Opening 
 

 
 

02. 
 

Mededelingen/ Vragen 

 Stand van zaken samenwerking Langedijk 
De voorzitter laat weten dat de colleges vandaag hebben besloten 
dat er een extra consultatie bij de inwoners van Koedijk en Sint 
Pancras zal worden gehouden. De gemeenteraad krijgt dan meer 
zicht op het draagvlak onder de bevolking. De consultatie wordt 10 
juli verspreid en de besluitvorming volgt na de zomer. 
Daarom wordt voorgesteld de oorspronkelijke vergaderdata aan te 
houden, te weten: 
- 2 juli raadsvergadering (de heer Feelders en mevrouw Visser 

zijn dan afwezig). 
- 9 juli commissievergadering 
Het Presidium gaat hiermee akkoord.  
De extra raadsvergadering d.d. 10 juli komt dan te vervallen. 
De heer Harren vindt de communicatie naar de raad over dit 
onderwerp een aandachtspunt. Afgesproken wordt dat er een 
raadsinformatiebrief over dit onderwerp volgt en wanneer daar 
behoefte aan is kan daar een informatiebijeenkomst aan worden 
gekoppeld. De voorzitter zet dit uit in het college en het wordt 
kortgesloten met Langedijk. 

 Stand van zaken commissie Meespraak en communicatie 
Alhoewel de rol van de commissie(leden) nog niet (geheel) 
duidelijk is, is er wel een tweede vergadering gepland, met name 
om te reageren op de ingekomen brieven. Een gedachtewisseling 
maakt duidelijk dat de commissie nog naar een goeie werkvorm 
zoekt en met elkaar in gesprek gaat over de vragen die nog niet 
zijn beantwoord. De vraag rijst of dat niet in het openbaar kan 
gebeuren. V.w.b. de communicatie wordt opgemerkt dat die door 
alle leden van de commissie kan worden opgepakt. Kwalijk is dat 
een deel van een interne memo in de krant is verschenen, 
waardoor ten onrechte de indruk wordt gewekt dat mevrouw 
Hannink de spil in dit gebeuren is. Afgesproken wordt dat de 
bestuurlijk coördinator de feedback van het Presidium in de 
commissie brengt.  
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 Bestuurlijke termijnagenda   
Door de voorzitter wordt een toelichting op de vertraging van de 
bestuurlijke termijnagenda uitgedeeld. De termijnagenda wordt 
hierop aangepast. De heer Feelders verzoekt om de 
woningbouwmonitor toe te voegen. 

 Evaluatie bezoek Gooise meren 
Het was een nuttige, aangename middag en avond.  

 Deelnemers democratisch festival  
Op vrijdag 30 augustus vindt op initiatief van de VNG en ministerie 
van BZK het eerste landelijke democratiefestival plaats. Inwoners, 
politici, maatschappelijke organisaties en bedrijfsleden gaan in 
gesprek over het Nederland van nu en straks. De voorzitter 
bespreekt in het bestuurlijk coördinatie-overleg op 27 mei het 
eventueel laten rijden van een bus uit Heerhugowaard en het 
eventueel deelnemen aan de zogeheten Respect Tour.  
Wie organiseert raad of college? 

 Diverse onderwerpen Presidium 
-     Wijzigingen APV - bijlagen- overzichtelijkere presentatie: de   
      heer Feelders stuurt de griffie een link met een voorbeeld 
- Losse technische vragen: afspraken dan wel een 

procesvoorstel zal aan het Presidium worden voorgelegd.  
- Verbeteren gemeentebestuur.heerhugowaard.nl: onderwerp 

staat op dit moment op de spaaragenda van de griffie. 
Verbeteren zoekfunctie behoeft aandacht. Zie bijvoorbeeld 
Hoorn en Alkmaar. Mevrouw Hannink komt hier in de volgende 
vergadering op terug.  

- De heer Visser stelt voor de Duurzaamheids- en 
communicatieladder (weer) op te nemen als bijlage bij een 
raadsvoorstel. Eerder is afgesproken dat dit zowel onder de 
kopjes argumenten als kanttekeningen zou worden vermeld.  

 Onderwerp zal binnen de fracties worden besproken en keert   
 terug op de agenda.  

- In het overleg met de commissievoorzitters dienen alle 
raadsvoorstellen bekend te zijn. 

- EK: de voorzitter licht toe: het onderwerp was nog niet 
besluitrijp. Het college heeft Alkmaar laten weten te willen 
meedenken mits de raad het er mee eens is.  

- Workload griffie: de heer Harren neemt dit op met de 
werkgeverscommissie. 

 

 
Griffie 
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Feelders 
 
 
Griffie 
 
Agendapunt 
 
 
 
 
 
Agendapunt 
 
 
 
 
 
 
 
Harren 
 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 9 april 2019  
   
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/ in behandeling. 
 
Conceptagenda aanstaande raadsvergadering 28 mei 2019 

 Het raadsvoorstel ontbinden vertrouwenscommissie zit niet bij de 
Presidium agenda maar kan wel aan de raadsagenda worden 
toegevoegd. 

 Mevrouw Klercq verzoekt de Focus agenda toe te voegen aan de 
commissie.  

 Er zijn geen wijzigingen op de conceptagenda. 
 

 
 

 
 
 
 
 
Griffie 
 

05. Evaluatie vorige raad d.d. 28 april 2019 

 Commissie M & C d.d. 16 april 

 Commissie S. & R d.d. 7 mei  
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06 
 
 

Invulling data ‘overige’, opgenomen in vergaderschema 

 Bijeenkomst over de omgevingswet voor beide gemeenteraden 
Het Presidium wil dit onderwerp na de vakantie in september 
plannen. 

 

07.  
 
 
08. 
 
 
 
09. 
 

Verordening rechtspositie raads- en commissieleden 2019 
Het Presidium gaat hiermee akkoord.  
 
Rondvraag 

 Mevrouw Bankras vraagt wanneer de stukken betreffende de 
voorjaarnota komen. De griffie vraagt dit na. 

 
Sluiting 

 

   

  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Evalueren raadspagina’s       november  
 -  Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  oktober 
 -     Bijeenkomst over informatiebeveiliging/- lekken   najaar 


